

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 20-07-2026 12:37:21 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 20-07-2026 12:37:21 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
THE ARAB POTASH announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة البوتاس العربية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 19-07-2026	تاريخ الحدث الجوهري: 2026-07-19
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards, please be informed that, on 19 July 2026, the Arab Potash Company and Jordan Phosphate Mines Company launched a partnership project to develop an integrated industrial complex in Aqaba and Al-Shidiya for the production of specialty fertilizers and value-added products through the Jordan Specialized Fertilizers Industries Advanced Company. The Company will duly disclose any material developments related to the project.	إشارة إلى تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، نرجو إعلامكم بأنه تم بتاريخ 2026/07/19 إطلاق مشروع الشراكة بين شركة البوتاس العربية وشركة مناجم الفوسفات الأردنية، وذلك بهدف تطوير مجمع صناعي متكامل في منطقتي العقبة والشبيدية لإنتاج الأسمدة المتخصصة والمنتجات ذات القيمة المضافة، من خلال الشركة الأردنية المتقدمة لصناعات الأسمدة المتخصصة. وستقوم الشركة بالإفصاح عن أي تطورات جوهرية تتعلق بالمشروع حسب الأصول.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sama Moqbel	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sama Moqbel